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Referat 
 Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE   
28. oktober ´24 (kl. 17.00 – 19.30) 

 
- Fraværende: Simon kommer senere 

- Kommentar til dagsorden:  

- Godkendelse af referat fra sidste møde: 

 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer) 

Ca. kl. 17.00: 

 

1.   Opsamling på det ekstraordinære bestyrelsesmøde fra d. 23.10.24 

      Hvilke principper, modeller og løsninger styrer vi nu imod, for de sammenlagte klasser fremover?  

      Hvad hørte vi fra Centerchefen om fremtidige muligheder – og økonomi? 

 

Ledelsens notater fra mødet deles ud. 

Ledelsen påpeger, at det var et offentligt møde og ikke et bestyrelsesmøde, da der var inviteret forældre med 

til mødet. Det var derfor ikke muligt at træffe beslutninger, og der bliver derfor ikke lavet et offentligt 

referat. 

RD samler op på at Centerchefen lagde op til at beslutningerne ift. organisering fremadrettet er bestyrelsens 

og ledelsens ansvar. 

Rasmus peger på, at vi som skole var undersøgende på, hvordan vi kan arbejde med rammen, som er 

besluttet i BSU. Fokus på hvordan vi kan fastholde den ekstraressource for kommende skoleår. 

Rebekka efterspørger, hvordan personalet er blevet klædt på til denne opgave. 

Peter peger på opgaven med friheden til at lave en struktur. Peter peger på vores forpligtelse over for 

forældregruppen ift. at informere forældrene inden jul. 

AK informerer om at budgettet først kommer til marts. 

RD ønsker at personalegruppen får tid til at blive hørt inden bestyrelsen træffer beslutning. 

ST fremlægger og uddeler 3 modeller (ny klassedannelse ift. 1. marts ift. budget og elevtal, holde de 

aldersintegrerede klasser sammen så lang tid som muligt, afdelingsopdeling med løbende overgang) som 

ledelsen har drøftet. 

 

På baggrund af bestyrelsens drøftelse:  

- Bestyrelsen beslutter at model 1 fravælges og beder personalet forholde sig til model 2 og 3.  

- Bestyrelsen peger på vigtigheden af ikke at lave for mange brud af klassesammensætningen i henhold til 

Folkeskolelovens § 25, og beder derfor personalegruppen om at forholde sig til et muligt princip, om at 

bibeholde de sammenlagte klasser længst muligt. 

 

Ledelsen laver udspil til forældreskriv, som sendes til formandskabet. Skriv til forældrene - til hensigt at lave 

færrest muligt opbrud.  

Ledelsen undersøger hvordan der skal arbejdes med en evt. dispensation til sammenlægning af 6. og 7. 

årgang. Klassesammenlægning adskiller sig fra om det er samme klassetrin er aldersintegreret. Timetallet er 

forskelligt fra indskoling til mellemtrin, dette kræver også en ekstra ressource. 

 

2.   Godkendelse af ”Forretningsorden for bestyrelsen på Nr. Vedby skole & Børnehus” (Bilag 1) 
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Bestyrelsen skal gennemlæse bilaget, så bestyrelsen er klar til godkendelse til næste møde  

 

3.   Godkendelse af ”Årshjulet” for bestyrelsens arbejde (Bilag 2) 

      Herunder temasætning af visse møder! (Eks.: Vikarforbr., Elevfravær, Sundhed, Mobiltelefoner osv.) 

 

Bestyrelsen skal til gennemlæse bilaget, så vi er klar til drøftelse og godkendelse til næste møde 

 

4.   Dialogmøde d. 18.11.24 – for formandskabet. Det politiske udvalg vil drøfte ”Det Gode Børneliv” 

      i lyset af de nye tildelinger på ca. 20 mill. Hvad er vort fokus? 

 

Der er ikke kommet dagsorden endnu. Opfordring til at læse udgivelsen ”Det gode børneliv” 

 

5.   Vikarprincipper. Mindre ændring, jvf. de sammenlagte klasser for 5./6. 

 

Afstemning - med 9 stemmer vedtages det at 5. klasse rykkes op sammen med 6. til 9. klasse i formuleringen 

i princippet. 

 

7.   Handleplan for Regnskab 2024, for Ønskeøen. 

 

Udskydes 

 

8.   Bestyrelsens forventninger til Mål- og Indholdsbeskrivelse for SFO. 

 

Udskydes 

 

9. Trivsel/fravær bl.a. personalet 

 

Eleverne bedes forlade mødet til dette pkt. 

Jacob efterspørger en afklaring ang. personalesag. Ledelsen kan oplyse at der pt. er langtidssygemelding. 

 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 

Ca. kl. 19.00: 
 
 
9.   Kort nyt fra formand og ledelse. 
 
- Læringsmiljøvejleder uddannelse er i gang.  
- Der har været møder om skolebuskørsel. Enkelte sager har været drøftet og det er besluttet at genoptage 
forhandlinger om ny kontrakt. 
- Der har været personalemøde, hvor opstarten af året er blevet evalueret. 
- Dagtilbudsområdet skal også være en del ”inklusion- og fællesskabsstrategien” 
- Der er indmeldt 2 nye børn i Børnehuset. 
 
10.   Kort nyt fra elevrådet  
 
- Der har været afholdt fælleselevrådsmødet, hvor der har været drøftet mobilprincipper, puff-bars og fælles 
kommunal idrætsdag for 8. og 9. klasser. 
- Fra eget elevråd, der kom et forslag om en vennebænk. Der blev også drøftet mobilprincip. Forslag om at 
autismeafdelingens bidrag til elevrådet kan laves på video. 
 
11.   Kort nyt fra personalet 
 
- TVAIS i uge 46. Det fylder en del. Børnehuset kommer på besøg i TVAIS. 
- Børnehuset fejrer Halloween og ser frem mod julefesten 
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12.   Kort nyt fra forældrerepræsentanter 
 
- Ingen 
 

13.  Eventuelt. 

 

- Peter bespisning- der meldes til, når dagsordenen kommer ud. 

 

Tak for kagen 

 

 
Ca. kl. 19.30: 

Afslutning – med lille forfriskning (Peter!) 
 

 

(Forberedelse af forfriskning næste gang:       Berit bager kage         )                            


